

No. 38381

March 28, 2019

Le 28 mars 2019

BETWEEN:

ENTRE :

Attorney General of British Columbia

Procureur général de la
Colombie-Britannique

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Provincial Court Judges' Association of
British Columbia

Provincial Court Judges' Association of
British Columbia

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA45521, 2018 BCCA 394, dated October 23, 2018, is granted with costs in the cause.

La requête visant à accélérer le traitement de la demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA45521, 2018 BCCA 394, daté du 23 octobre 2018, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

The appeal will be heard with *Attorney General of Nova Scotia representing Her Majesty the Queen in Right of the Province*

L'appel sera entendu avec *Procureur général de la Nouvelle-Écosse représentant Sa*

No. 38381

of Nova Scotia and Governor in Council v. Judges of the Provincial Court and Family Court of Nova Scotia, as represented by the Nova Scotia Provincial Judges' Association (38459).

Majesté la Reine du chef de la province de la Nouvelle-Écosse et gouverneur en conseil c. Judges of the Provincial Court and Family Court of Nova Scotia, représentés par la Nova Scotia Provincial Judges' Association (38459).

J.S.C.C.
J.C.S.C.